
NOTULEN JAARVERGADERING LEDENRAAD LENS OP 23 NOVEMBER 1983  
 
1. OPENING.  
 
2. MEDEDELINGEN EN INGEKOMEN STUKKEN 
Bericht van verhindering ontvangen van dhr. Gabri v.d. Togt en mevr. Nel v.d. Hoek.  
Aanwezig: Ben Osse, Frans Peters, Ronald Bergenhenegouwen, dhr.v. Dijk, Aad Bogisch, Henk Rimmelzwaan, Herman 
Straver, André Christ, Ap Hoppenbrouwers, Theo Booms, Wil Heijnen, Wim Krol, Ton v.d. Berg, Martin Reuver, mevr. An 
Bergenhenegouwen, mevr. José Christ (als gemachtigde voor mevr. Nel v.d. Hoek). Allen zijn ledenraadsleden.  
Niet ledenraadsleden: dhr. Gerard v.d.Steen, dhr.Jaap Colpa, dhr. Jos Witting, dhr. Wim v.d.Linden, dhr.Cees Fortman, dhr. 
Hans Zoet, dhr. Joop Willems, dhr. Bert Pennings, dhr. Ad Coret, dhr. Frans Flumans.  
 
3. VASTSTELLING AANTAL STEMGERECHTIGDE AANWEZIGEN 
Op de vergadering zijn 16 stemgerechtigden aanwezig.  
De nieuwe ledenraadsleden hebben nog geen stemrecht op deze vergadering.  
 
4. VASTSTELLEN AGENDA 
Geen wijzigingen in de agenda.  
 
5. VASTSTELLEN NOTULEN JAARVERGADERING LEDENRAAD van 9 december 1982. 
Zonder opmerkingen in dank aanvaard.  
 
6. VASTSTELLEN NOTULEN LEDENRAADSVERGADERING van 14 september 1983 
Dhr. Aad Bogisch was die vergadering wel aanwezig.  
 
7. OPMERKINGEN M.B.T. JAARVERSLAGEN 1982-83  

• Er is overleg gaande met de gemeente wat betreft de velden.  
Veld 2: er moet een betere afwatering komen;  
Veld 1: gemeente gaat een grondtechnisch onderzoek uitvoeren. Op de gemeente begroting staat een opknapbeurt voor 
ons 1e veld opgevoerd, dit kan wel gevolgen hebben voor het uitspelen van de competitie, omdat veld 1 er dan al in mei 
uitmoet.  

• Er is een nijpend tekort aan kommissieleden, dit leidt tot beperking in het verenigingsgebeuren.   

• Technische zaken zijn goed verlopen.  

• Akkomodatiezaken zijn op een laag pitje gezet, i.v.m. andere prioriteiten, o.a. aanvulling bestuur.  

• Ledenbestand: De terugloop van leden is meegevallen. Wel een sterkere terugloop van jeugdleden. Er treedt wel een 
vergrijzing op van senioren. Meer senioren aangemeld, door de Zaterdagafdeling.  

• Tevredenheid over de zaterdagafdeling en jeugd afdeling.  

• De zondagafdeling heeft nog wat bezettingsproblemen.  

• Bij volgend jaarverslag zal ook de ledenraad een verslag maken.  
 
Enkele opmerkingen over de vragen en antwoorden aan en van het bestuur.  
Een contributieverhoging zou niet nodig geweest zijn, wanneer meer leden zich zouden gaan inzetten voor de vereniging. 
Deze verhoging kan men o.a. zien als "het wakker schudden van de leden."  
 
9. VERSLAG KASKOMMISIIE 
Aan de penningmeester wordt décharge verleend. Met dank aan de Kaskommissie en niet te vergeten de penningmeester.  
 
10. VASTSTELLEN BEGROTING, KONTRIBUTIES, DONATIES EN INLEGGELDEN 
De begroting wordt zonder wijzigingen geaccepteerd.  
Zo ook zullen de contributies verhoogd worden met terugwerkende kracht:  
Senioren zat/zon f. 232,- 
junioren   f. 148,-  
pupillen   f. 126,-  
Welpen en Mini’s  f. 94,-. 
De overigen veranderen niet.  
Verwacht wordt dat deze verhoging tussentijds geen al te onoverkomelijke problemen zal geven.  
Er is een klein vergelijkend onderzoekje gedaan naar de contributies van andere verenigingen hier uit de buurt. Vast is komen 
te staan dat deze verenigingen met hun contributies ongeveer gelijk zitten met LENS; LENS (sen) na verhoging f. 232,-,  de 
anderen gemiddeld f. 226,50. Bij de jeugd is er bijna geen verschil. Bij de E en de F komt LENS er zelfs gunstiger uit.  
 
11/12. BESPREKING TE VOEREN BELEID EN VERKIEZING VAN HET BESTUUR 
I.v.m. de overplaatsing en het daarmee gepaard gaande reizen zal Hans v.d. Kleij stoppen met de functie als voorzitter. Niet 
alleen de functie van voorzitter is vakant, o.a. ook 2e secretaris, penningmeester, zaterdagafgevaardigde.  
Aanvulling bestuur is dus erg noodzakelijk. Er zijn voor de open functies mensen gepolst, maar hebben niet toegehapt. Het 
bestuur is van mening dat zij op deze manier niet optimaal kan werken. Het bestuur wil op de huidige manier niet verder. Er is 
een Formatiegroep ingesteld, bestaande uit de heren: Frans v. Dijk, Roy Vroom, Simon de Bruyn en Wil Heijnen. Deze groep 
zal personen gaan benaderen om de opengevallen plaatsen in te nemen.  
Het huidige bestuur zal de lopende zaken afmaken tot februari 1984 en beschouwt zich nu als interim.  



I.v.m. de contractbesprekingen met trainers, welke nu reeds een aanvang nemen, neemt het bestuur op zich om hiermee door 
te gaan. Bij eventuele grote veranderingen zal het bestuur de ledenraad op de hoogte brengen.  
Omdat het bestuur interim is, is er geen te voeren beleid te bespreken.  
 
13. BENOEMINGEN IN KOMMISSIES 1983-84 
 
SEKO-zondag: 
Wim Kouwenhoven (secretaris) 
Ben Osse 
An Bergenhenegouwen 
SEKO zaterdag: 
Jan Meinesz (secretaris) 
Mick nelissen 
Roy Vroom 
John Weltens 
Wim Klünnen 
Martin Reuver 
JUKO: 
Paul van den Steen (secretaris) 
Geard Duivesteyn 
Wil Heijnen 
Edwin Coret 
Andy Christ 
Marco van Velzen 
Redaktie: 
Frans van Dijk (secretaris) 
Aad Schijf 
Barkommissie: 
José Christ 
Nel v.d. Hoek 
Tinus van Zilfhout 
Simon Sandifort 
Toto-Lotto-kommissie: 
Gerard Kmeperman (secretaris) 
Ap Hoppenbrouwers 
Zaalkommissie: 
Wim v.d. Linden 
 
14. RONDVRAAG 

• Welk persoon in het bestuur doet de zaalvoetbal zaken: dhr. Hans Zoet.  

• Wanneer wel en wanneer niet trainen op het 2e veld? "Het bestuur waakt over het veld." M.n. tegen overbespeling. 
Deel van het gebruikersonderhoud zal overgedragen worden aan de vereniging, b.v. de delen, die niet mechanisch 
gemaaid kunnen worden, zullen we zelf moeten maaien. Ook evt. vernielingen aan het veld zelf repareren. Er zijn 
weer mensen nodig.  

• De mogelijkheid bestaat dat er achter het 1e veld een soort afscheiding komt, omdat de gemeente daar een 
gebouwtje gaat neerzetten. In het 2e kleedgebouw zal er dan ruimte vrijkomen en ter beschikking komen voor LENS 
(evt. om een wasmachine te plaatsen, maar wie wast er dan ?????.  

• Zaalvoetbalkommissie vraagt, of er volgend jaar een begroting voor zaalvoetbal kan komen? Antw. Een goede zaak, 
het is de bedoeling op de eerst volgende begroting.  

 
15. SLUITING 
Wegzending: er wordt een beroep op allen gedaan om medewerking te verlenen om kaderleden te zoeken (zichzelf aan te 
bieden), anders kan het snel berg af gaan met LENS.  


